
Vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Gemert-Bakel. 

 

Datum  : 26 september 2018 

Indiener : Stan van Kollenburg 

Onderwerp : Versnelde asbestsanering  

 

Door de VNG is aan het College en de (raads) leden een schrijven, de dato 28 juni 2018, kenmerk 

TLE / U 201800354 verzonden.  (postlijst van 21-06-2018 t/m 13-09-2018). In het huidige tempo 

loopt de sanering van asbestdaken door tot 2026.  Het verbod geldt na 1 januari 2024. 

Het verbod ná 2024 betekent voor de gemeente op termijn een grote en kostbare 

handhavingsopgave. De VNG roept daartoe de gemeenten op om in te zetten op een 

versnellingsaanpak voor asbestsanering. 

 

Vragen: 

1. Wil het College het te verwachten asbestdakenverbod op de gemeentelijke website 

plaatsen en daarbij gebruik maken van diverse sites, zoals “asbestinformatievoorziening 

van Infomil” 

Ja, gaan we zo snel mogelijk regelen. 

 

2. Wil het College nu al de nul situatie inventariseren voor asbestdaken.  Hoeveel panden en 

aantal vierkante meters asbestdaken zijn nog niet gesaneerd? 

Nee, dat is nu nog geen optie om dat te doen. Er lopen diverse projecten in onze gemeente 

met de provincie en Omgevingsdienst Zuidoost-Brabant. Ook GoedWonen heeft al een 

groot aantal aanvragen ingediend om de asbest op hun panden te saneren. De nul-situatie 

zou op dit moment een vertekend beeld geven. Voorkeur verdient het om in 2023 te 

inventariseren wat er nog aan m2 asbesthoudende daken aanwezig is. 

 

3. Wil het College beoordelen of het mogelijk is om samen te werken met 

Peelrandgemeenten/provincie en andere doelgroepen? 

Dat doen we al. We nemen deel aan werkgroepen van provincie en omgevingsdienst. 

 

4. Wil het College de positie van de gemeente Gemert-Bakel bepalen;  Om hoeveel 

asbestdaken gaat het, wat zijn de belangrijkste doelgroepen.  We weten nog niet om 

hoeveel daken het concreet gaat. In 2023 willen we inventariseren wat er nog aan m2 

aanwezig is. Er is inmiddels al heel veel gesaneerd. Er worden dagelijks sloopmeldingen 

hiervoor ingediend. 

 

Wil het College proactief doelgroepen ondersteunen met collectieve wijkaanpakken of 

alleen inwoners met een asbestdak actief informeren. De gemeente Gemert-Bakel is op dit 

moment al druk bezig om de doelgroepn te ondersteunen. Dat doen we middels een aantal 

projecten. Zo is er in Elsendorp een project gaande voor asbestdaken in het buitengebied. 

Dit wordt mede vorm gegeven door de omgevingsdienst. In De Rips zijn we bezig met een 

project asbestsanering particulieren waarbij we in samenwerking met Blink en de ODZOB 

de mensen bewegen om asbest te saneren. De eerste inzameldag zal hiervoor plaatsvinden 

op 27 oktober. 



 Wat zijn de kansen voor koppelopgaven in uw gemeente.  (i.e. energietransitie, 

vrijkomende agrarische bebouwing) ? 

Nog niet bekend. Dat is nog niet uitgezocht. 

 

5. Wil het College nu al bekijken welke instrumenten beschikbaar zijn, zoals voorbeelden van 

communicatiecampagnes, collectieve wijkaanpakken en financiële arrangementen via 

“programma Versnellingsaanpak sanering asbestdaken”.  

Ja, zie hiervoor de beantwoording bij voorgaande vragen. We werken intensief samen met 

provincie en omgevingsdienst. 

 

6. Wil het College tijdig een budget in de begroting opnemen / voorstellen  voor de versnelde 

aanpak van sanering  asbestdaken? 

Er is hiervoor al geld opgenomen in de begroting onder het afvalbeleid. 

 

7. Wil het College stimuleren dat asbest(35 m2), in het kader van deze versnelde sanering, 

gratis gestort(afgifte) kan worden op de milieustraat.  Dit voorkomt het risico van 

asbestzwerfvuil.  

Dat kan al gratis aangeleverd worden bij onze milieustraat. 

 

Het stimuleren van asbestdakensanering nu,  is veel goedkoper dan handhaving achteraf in 2024.  
Diverse gemeenten die ervaring hebben met een versnellingsaanpak bevestigen dit.  Zie punt 4 van genoemd 
schrijven VNG. 
Tenslotte;  U wordt namelijk vanaf 2024 verantwoordelijk voor de handhaving van het asbestdakenverbod. 

 

 Gemert-Bakel. 

n.d. 

Stan van Kollenburg 


